



World Organisation/Ovulation Method/Billings

Melbourne Secretariat:  
Dr JJ Billings AM, KCSG, MD(Melb), FRACP, FRCP(Lond)  
39 Wellington Street  
Kew Victoria 3101 Australia

Phone: (03) 9853 9909  
International: +61 3 9853 9909  
Fax: (03) 9853 4121  
International: + 61 3 9853 4121

Executive Committee:  
Dr John J Billings  
Dr Evelyn L Billings  
Dr Kevin F Hume  
Dr Joseph Santamaria

March 2005

## TO WHOM IT MAY CONCERN:

We, John Billings, and Lyn Billings, President and Vice President respectively of WOOMB International, hereby declare the Education Committee of the Ovulation Method Research and Reference Centre of Australia as the WOOMB authority on what is authentic Billings Ovulation Method teaching material and training programs. Therefore, this committee has the authority to determine the authenticity and proper use of literature to be used in conjunction with the teaching of and the training in the Billings Ovulation Method.

Signed

Handwritten signature of John J. Billings in cursive script.

John Billings  
President  
WOOMB International

Handwritten signature of Evelyn L. Billings in cursive script.

Lyn Billings  
Vice President  
WOOMB International

**Traduction :**

## A QUI LIRA CE DOCUMENT

Nous, John Billings, et Lyn Billings, respectivement Président et Vice Président de WOOMB International, déclarons que le Comité d'Éducation du Centre de Référence et de Recherche sur la Méthode de l'Ovulation en Australie a autorité au sein de la WOOMB pour tout ce qui est matériels et programmes pour l'enseignement et la formation à l'authentique Méthode de l'Ovulation Billings. Dès lors, ce Comité a autorité pour déterminer l'authenticité et l'utilisation correcte de la littérature qui doit être utilisée pour l'enseignement et la formation à la Méthode de l'Ovulation Billings.